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Møte: Helse- og sosialkomiteen  
Møtested: Møterom Bogstad  

Møtetid: mandag 03. oktober 2011 kl. 18.00     
Sekretariat: 23 47 60 64  
 
 
Møteleder: Trond Lind Petersen (H)  
   
Tilstede: Anita Asdahl Hoff (H) 

Arne Kolstad (H) 
Beate Holland (FrP) 
Anne Hollerud (V) 

 

   
Forfall: Hanna Margrethe Gjeruldsen (H) 

Espen Collett (SV) 
Sølvi Jensløkken (A) 

 

   
Som vara møtte: Anne Fjermeros (A)  
   
I tillegg møtte: Jan O. Nytveit, bydelsdirektør 

Reidun Strøm, enhetsleder 
 

   
Møtesekretær: Berit Nilsen  
 
Åpen halvtime 
Ingen møtte 
 
Godkjenning av innkalling 
Innkallingen ble godkjent uten merknader 
 
Godkjenning av sakskart 
Sakskartet ble godkjent uten merknader 
 
Informasjon 
Det var ingen informasjonssaker 
  
Eventuelt 
Det var ingen saker på eventuelt 
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Sak 46 /11  Godkjenning av protokoll fra møtet i helse- og 
sosialkomiteen 22.08.2011 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Helse- og sosialkomiteen godkjenner protokollen fra møtet 22.08.2011 med følgende 
korrigering fra Anita Asdahl Hoff (H): 
 
Følgende problemstilling ble presentert på HOS-komitemøtet 22.08.11 under Eventuelt: 
 
Hvordan kan bydelen bidra til å sikre funksjonshemmede livslang 
boligtrygghet 
 
Det vises til SAK 35/11 hvor finansieringsmodeller og ulike prosjekter er beskrevet.  
Spørsmål om blant annet ansvaret for boliger til de funksjonshemmede ble stilt men er fortsatt 
uklart. Bydelen har ansvar for å være behjelpelig med boliger til de funksjonshemmede. Hva 
innebærer det? Hvor mange funksjonshemmede i bydelen står i kø for å få hjelp til bolig?  
 
Nå har akkurat Tamino-prosjektet fått avslag på Hovseterveien 20 fordi tomten skulle brukes 
til annet formål.  Har vår bydel forslag til andre aktuelle tomter og innfallsvinkler slik at 
prosjektet, med evt justeringer kan realiseres? Er det vanskelig å tilby hjelp til 
funksjonshemmede om foreldrene bor i en annen bydel? 
 
Husbanken har endret sin finansieringsmodell for tilskudd til boliger for funksjonshemmede  
som er vanskelig å forstå konsekvensene av. Rammene reduseres og er i utgangspunktet under 
et realistisk minimumsnivå for vår bydel hvor tomter og boliger er ekstra dyre.  
 
Å skaffe boliger til funksjonshemmede har i tillegg til en trivselsgevinst en 
samfunnsøkonomisk gevinst. Foreldre har ofte en redusert arbeidskapasitet og må søke 
trygdeordninger.  De opplever et komplisert byråkrati som gjør dem til kasteballer mellom 
ulike etater. De må «slåss» for sine rettigheter gjennom saksbehandlere som må være 
kostnadsbevisste. Således får familiene en psykisk og fysisk slitasje.  Istedet for å oppmuntres 
til å være bidragsytere blir mange brukere av økonomien.  
 
Hvordan kan foreldre/prosjekter i samarbeid med bydelen løse boligproblemet?   
 
Det er viktig at vi får klarere retningslinjer og verktøy slik at vi i praksis kan hjelpe pårørende 
og funksjonshemmede til en livslang boligtrygghet. 
 
Bydelsdirektøren informerte rundt enkelte samfunnsmessige utfrodringer.  Det ble ikke fattet 
vedtak i saken og komiteen anbefalt at Høyre tok en ny runde på saken før den eventuelt 
fremmes for politisk behandling. 
 
Korrigeringen ble enstemmig vedtatt. 
 
Helse- og sosialkomiteens vedtak 
Helse- og sosialkomiteen godkjenner protokollen fra møtet 22.08.2011 med korrigering. 
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Sak 47 /11  Rapportering på aktivitet og måltall pr. 31.8.2011 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar redegjørelsen om bydelens økonomiske situasjon til orientering. 
 
Helse- og sosialkomiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 
Bydelsutvalget tar redegjørelsen om bydelens økonomiske situasjon til orientering. 
 

 Sak 48 /11  Budsjettjustering av avsatte reserver i Bydelens årsplan 
og budsjett 2011 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Avsatte reserver etter behandling av årsplan og budsjett 2011 fordeles etter bydelsdirektørens 
anbefalinger. 
 
Helse- og sosialkomiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 
Avsatte reserver etter behandling av årsplan og budsjett 2011 fordeles etter bydelsdirektørens 
anbefalinger. 
 

 Sak 49 /11  Tertial 2 2011 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar redegjørelsen om bydelens økonomiske situasjon til orientering. 
 
Helse- og sosialkomiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 
Bydelsutvalget tar redegjørelsen om bydelens økonomiske situasjon til orientering. 
  
 
Bydel Vestre Aker, 04.10.2011 
 
 
 
Trond Lind Petersen 
leder 
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